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Abstract (en)
The boiler comprises at least: - a fuel reserve (1), - a combustion chamber, - a plurality of exchanger flues (4, 4'), - primary (5) and secondary (6)
air inlet flaps, - an extraction fan (10), characterised - on the one hand in that the combustion chamber is constituted by a prefabricated refractory
channel (2), closed in its upper part over its entire length by a refractory grill (3), - on the other hand in that the exchanger flues (4, 4') are situated
in the bottom part of the boiler, and one at least of said flues is at the same level as the refractory channel (2) and comprises a direct access to said
refractory channel. <IMAGE>

Abstract (fr)
Chaudière en fonte par éléments, pour combustibles solides, comportant au moins: - une réserve de combustible (1), - une chambre de combustion,
- une pluralité de carneaux échangeurs (4, 4'), - des clapets d'entrée d'air primaire (5) et secondaire (6), - un ventilateur d'extraction (10),
caractérisée: - d'une part en ce que la chambre de combustion est constituée d'un canal réfractaire (2) préfabriqué, fermé en partie supérieure sur
toute sa longueur par une grille réfractaire (3), - d'autre part en ce que les carneaux échangeurs (4, 4') sont situés en partie basse de la chaudière,
et l'un au moins desdits carneaux est au même niveau que le canal réfractaire (2) et comporte un accès direct au dit canal réfractaire.
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